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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezi-e a kormány, hogy a járványhelyzetre való 
tekintettel a költségtérítéses képzésben résztvevő egyetemisták és főiskolások tandíjának az 
intézmény-fenntartásra eső részét, de legalább a felét visszafizeti az érintettek számára?" 

Tisztelt Miniszter úr!

A koronavírus-járvány első hullámának időszakában az egyetemek és a főiskolák teljes egészében 
digitális oktatásra tértek át, míg most, a második hullám periódusában előbb számos intézményben 
hibrid rendszerben folyt a tanítás, mostantól pedig újra digitális oktatást kellett mindenütt bevezetni.

S noha a gyakorlati tantárgyak esetében a digitális oktatás nyilvánvalóan nem válthatja ki a 
személyes jelenléten alapuló tanítási rendet, a költségtérítéses képzésben résztvevő hallgatóknak 
mindazonáltal úgy az előző, mint a jelenlegi szemeszterben ki kellett fizetniük a tandíj teljes 
összegét, ami sok esetben akár félmillió forintra is rúghat. Ez nagyon sok családot rendkívül nehéz 
helyzetbe hoz. Egyértelműen méltányos eljárás volna, ha az előző és a jelenlegi szemeszterre 
vonatkozóan az állam – az érintett családokat megsegítendő – a tandíj egy részét visszafizetné a 
költségtérítéses képzésben résztvevő hallgatók számára.

Kérdezem ezért Miniszter urat: tervezi-e a kormány, hogy a járványhelyzetre való tekintettel a 
költségtérítéses képzésben résztvevő egyetemisták és főiskolások tandíjának az intézmény-
fenntartásra eső részét, de legalább a felét visszafizeti az érintettek számára?

Válaszát előre is köszönjük!

üdvözlettel,

Demeter Márta és Keresztes László Lóránt


